
  

  
PROTOKÓŁ NR 37-03/2005 

  
z posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dniu 21 marca 2005 r. o godz. 10:00 
w Sali Herbowej Nowego Ratusza w Gdańsku. 

  

Obecni: wg załączonych list obecności.  
  

Na stan 6 członków komisji, w posiedzeniu 

uczestniczyło 6, czyli było quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 
  
Posiedzeniu przewodniczył radny Wiesław Kamiński - 

przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Miasta 

Gdańska, który po powitaniu zaproszonych gości i 

radnych - zaproponował porządek posiedzenia: 

  

  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2005 – 
druk nr 1268.  

  
2. Sprawa zabezpieczenia środków na dotację z 

budżetu gminy dla dzieci, które będą uczęszczały 
do przedszkola niepublicznego (po dokonanej 
likwidacji i restrukturyzacji) tj. od dnia 
01.09.2005 roku do 31.12.2005 roku.  

     

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów 
w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej 
spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku – druk nr 1248.  

  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego 



Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i 
Kartograficznym na rok 2005 – druk nr 1265A.  

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie rachunku dochodów własnych 
jednostki budżetowej Gdański Zespół Żłobków – 
druk nr 1258.  

  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie rachunku dochodów własnych 
jednostki budżetowej Ośrodek Terapii Dzieci i 
Młodzieży z Rodzin Alkoholowych Publiczny Zakład 
Opieki Zdrowotnej – druk nr 1256.  

  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego I-szej kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w 
złotych w tabeli punktowych rozpiętości kategorii 
zaszeregowania dla placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk – druk nr 
1270.  

  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie obniżenia wysokości wskaźników 
procentowych wpływających na wysokość dodatku 
mieszkaniowego – druk nr 1208.  

  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów 
własnych i wydatków nimi finansowanych ze 
wskazaniem jednostek budżetowych (szkół i 
placówek oświatowych), które prowadzić będą 
rachunek dochodów własnych – druk nr 1267.  

  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zmiany w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym Miasta Gdańska na lata 2005-2009 – 
druk nr 1244.  

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia ,maksymalnej kwoty 
pożyczki udzielonej w 2005 roku dla Polskiej 



Akademii Nauk oraz wyrażenia woli udzielenia 
pożyczki – druk nr 1271.  

  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
pożyczki udzielonej w roku budżetowym 2005 – druk 
nr 1246.  

  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I-szej kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w 
złotych w tabeli punktowych rozpiętości kategorii 
zaszeregowania dla Zarządu Dróg i Zieleni – 
jednostki budżetowej w Gdańsku – druk nr 1260.  

  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie utworzenia rachunku dochodów 
własnych przy Zarządzie Dróg i Zieleni w Gdańsku 
– jednostka budżetowa  – druk nr 1269.  

  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zmian w załączniku do Uchwały 
Rady Miasta gdańska Nr XXIII/689/04 z dnia 29 
kwietnia 2004 r. o przyjęciu Programu 
Rewitalizacji Obszarów Zdegradowanych w Gdańsku – 
Lokalnego Programu Rewitalizacji – druk nr 1266.  

 
16. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/1144/05 
Rady Miasta Gdańska z dnia 17 lutego 2005 r. w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2005 roku. – druk nr 
1274.  

  
17. Gdańska Infrastruktura Wodociągowo – 

Kanalizacyjna spółka z o.o. – remonty.  
  
18. Sprawy wniesione, wolne wnioski, 

korespondencja.  
  

Zdjęcie z porządku posiedzenia punktu 8. 

Porządek przegłosowano 4 głosami. 



  
PUNKT – 1 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta Gdańska na rok 2005 – druk nr 1268.  
 

  

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

Przedstawiła również projekt autopoprawki prezydenta 

Gdańska. 
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Faktura za projekt miała do 30 stycznia i jako środki 

które nie wygasają podaliśmy datę 30 stycznia, na 

wniosek pani Czajkowskiej. Dokładnie ustaliłem, kto 

taki wniosek złożył. Pani Jolanta Czajkowska złożyła 

taki wniosek, że do 31 stycznia 2005 r. będzie termin 

zapłaty tej faktury za dokumentację. Myśmy w uchwale 

RMG o wolnych środkach umieścili datę 31 stycznia, 

czyli po 31 stycznia te  środki weszły do budżetu, 

przestały istnieć. A faktura przyszła. W związku z 

tym, jest do zapłacenia do końca marca – o ile mnie 

pamięć nie myli. W związku z tym, musimy wystąpić 

ponownie o odtworzenie tych środków aby móc 

sfinansować fakturę – bo takiego zadania nie ma. 

Winnego ustaliłem-pani Czajkowska będzie składała 

sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
A kiedy te środki zostały zmniejszone? 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
One nie zostały zmniejszone, one wygasły.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Ale one były w środkach które nie wygasają przecież. 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Może ja wytłumaczę. W uchwale o środkach które nie 

wygasają trzeba podać datę graniczną wykorzystania. 

Zamiast 31 marca – dla bezpieczeństwa, podano datę 31 

stycznia. Jeżeli do 31 stycznia nie nastąpiła 



fizyczna zapłata one przepadają, wchodzą do budżetu, 

my księgujemy do budżetu.  

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Ponieważ były zastrzeżenia, co do odbioru prac, 

uzgodnienia, nanoszone poprawki – dlatego nastąpiło 

opóźnienie odbioru prac.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Czy po przetargu ta kwota jest mniejsza czy większa 

od tej, która tam była? 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie, to już jest po przetargu. Tam są już wymienieni 

wykonawcy. Ja w tej chwili nie potrafię odpowiedzieć 

ale pani Czajkowska na wszystko odpowie, jak będzie 

taka prośba.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Ale wprowadzacie kwotę wyższa niż wynikająca? 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie, nie – to jest ta sama kwota która była na 

środkach które nie wygasają.  

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
3 mln z konta środków, które nie wygasają, myśmy 

uchwalili – one miały termin realizacji, czy to są 

właśnie nie wykonane te? 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
To jest właśnie to samo. Kwota 1 862 mln dotyczy to 

Hali Widowiskowo-Sportowej, środków które miały być 

wykorzystane 31 stycznia oraz dotyczy środków 

zarezerwowanych na wprowadzenie systemu 

elektronicznego biletu okresowego w komunikacji 

zbiorowej – kwota 1 412 mln – ponieważ został 

unieważniony przetarg i do końca marca nie zostaną te 

środki wykorzystane bo tego się nie wprowadza do 

budżetu. 



Ponadto wykonanie projektu  dotyczącego zaopatrzenia 

miasta w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

150 tyś zł – też nie zostało wykorzystane.  

 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tutaj nastąpił jeden błąd ze strony…i tutaj ja się 

mogę przyznać do tego, że pozwoliłem w uchwale 

środków które nie wygasają na umieszczenie daty 31 

stycznia. Mam już nauczkę, że należy pisać 30 marca, 

albo 30 kwietnia – dla bezpieczeństwa, żeby nie było 

takiej sytuacji, że nastąpi np. brak odbioru prac bo 

tak się zdarza. 

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Mam tylko taką prośbę, przy następnych uchwałach 

proszę mówić jakie zadanie. 

 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Tu są wpisane zadania, ale bardziej szczegółowo, tak? 

 

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Tak, tak. 
 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Czy jeszcze są jakieś pytania do naszych gości? 

Nie widzę, dziękuję. Przystępujemy do głosowania. 
 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 5 głosami za, 

przy 1 wstrzymującym się zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały.  

  
Treść Opinii Nr 37-03/337/39/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 



PUNKT – 2 
Sprawa zabezpieczenia środków na dotację z budżetu 
gminy dla dzieci, które będą uczęszczały do 
przedszkola niepublicznego (po dokonanej likwidacji i 
restrukturyzacji) tj. od dnia 01.09.2005 roku do 
31.12.2005 roku.  
 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Do komisji wpłynęło pismo w tej sprawie. Zaprosiłem 

panią dyrektor, która rzeczywiście zainteresowała 

mnie tym tematem i bardzo dobrze, że jest pani 

dyrektor wydziału i skarbnik miasta, bo może 

zrozumiem lepiej ten mechanizm. Przyznam się 

szczerze, ze trochę nie rozumiem na tym etapie.  

Proszę panią dyrektor o wprowadzenie nas do tematu. 

  

Pani Małgorzata Szotyńska – dyrektor Przedszkola Nr 
25 w Gdańsku 
SA plany, ze będzie likwidacja przedszkola 31 

sierpnia 2005 r. przymiarki do likwidacji trwały 

dużo, dużo wcześniej. Uchwała intencyjna zapadła 24 

czerwca 2004 r. W międzyczasie ja na piśmie wyraziłam 

swój akces przystąpienia do restrukturyzacji 

przedszkola, do sprywatyzowania jego. No, przepisy, 

ustawa o systemie oświaty przewiduje dotacje, ze 

dostane na dzieci dotację od stycznia 2006 r. Ale 

prosiłabym o elastyczność w myśleniu, zrozumienie 

sytuacji troszeczkę nietypowej mojego przedszkola. 

Ponieważ, akces przystąpienia do prywatyzacji 

zgłosiłam w grudniu 2003 r. , czyli już wiadomym 

było, że to przedszkole nie zniknie z mapy świata – 

tylko będzie nadal. Liczba dzieci znana cały czas 

była organowi właściwemu – chociaż podana jest w 

uchwale intencyjnej. A zatem, myślę, że pieniądze w 

budżecie na moje dzieci po prostu są nadal. Tyle, że 

chciałabym je otrzymać od września – tym bardziej, iż 

w planach funkcjonowania przedszkola po nowemu 

chciałabym wyrównywać szanse edukacyjne – żeby 

wszystkie dzieci brały udział w ciekawych, 

dodatkowych zajęciach, nie tylko wybrane dzieci. Na 

to po prostu SA potrzebne pieniądze i zachęcam do 

inwestowania w dzieci, w edukację.  

Następnie, uchwała Rady Miasta z 28 października 2004 

r. jest bardzo dobra, zachęcająca ale ona dotyczy 



mnie tylko w połowie. Ponieważ budynek przedszkola 

jest własnością Akademii Medycznej. Ja niestety tego 

budynku nie otrzymam na 3 lata nieodpłatnie, tylko 

będę płaciła czynsz dzierżawny – czyli mój początek 

będzie inny, aniżeli moich koleżanek które się za rok 

będą prywatyzowały. Sytuacja jest nieco inna.  

Dotarłam do Ustawy o samorządzie, która mówi, że to w 

gestii samorządu jest udzielanie i rozliczanie 

dotacji. Dlatego, jeszcze raz bardzo proszę o 

zrozumienie, troszeczkę nietypowej sytuacji 

Przedszkola nr 25. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Musze powiedzieć, ze jak pani do mnie przyszła po raz 

pierwszy to się trochę zdziwiłem. Nam bardzo 

zależało, przy tej restrukturyzacji przedszkoli, aby 

umożliwić prywatyzację – czyli tym osobom, które 

chcą, żeby wzięły na siebie ciężar tego zarządzania i 

odpowiedzialność. I prawdę powiedziawszy, byłem 

przekonany że tutaj jest pełna zgodność z 

wiceprezydentem Lewną i naszego poglądu. W tej 

sytuacji, za bardzo nie rozumiem tego mechanizmu, bo 

na ile ja się znam na wszelkiego typu likwidacjach = 

to najczęściej dokonuje się to poprzez powoływanie 

likwidatora. Przecież zakończenie projektu likwidacji 

to jest czas przyjęcia wszystkich zobowiązań. Prawdę 

powiedziawszy, jestem zaskoczony że tę likwidację 

proponuje się z końcem roku, w sierpniu a z drugiej 

strony, przedszkolu mówi się, że miasto nie może 

dotować. A przypominam, że były deklaracje, ze 

dotacja miasta jest na te dzieci, że miasto chce 

utrzymać. Nie może w tym roku a może dopiero w 

nastopnym roku od stycznia. Co tak naprawdę powoduje, 

ze te przedszkole musiałoby dysponować własnymi 

środkami na wynajem itd. których jak rozumiem  nie 

posiada takich środków.  

 

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Ja się może odwołam. Osobiście jestem gorącym 

orędownikiem prywatyzacji, zresztą pani dyrektor 

proponowałem. Chciałbym wyjaśnić, skąd ta data 31 

sierpnia likwidacji. Wynika to z zapisów ustawowych a 



więc to jest odpowiedź dlaczego nie z dniem 31 

grudnia.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Ustawowych? 

 

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Tak, ustawowo likwiduje się placówkę z końcem roku 

szkolnego. Rok szkolny kończy się 31 sierpnia.  

To jest pierwsza odpowiedź. 

Druga odpowiedź – skąd ta przerwa pomiędzy 1 września 

a 1 stycznia. Art. 90 Ustawy o systemie oświaty mówi 

jednoznacznie, że dotacje się przekazuje – to prawda 

; ale pod warunkiem, że „osoba prowadząca 

niepubliczne przedszkole” – pani jeszcze nie prowadzi 

niepublicznego przedszkola – „poda organowi 

właściwemu do udzielania dotacji planowaną liczbę 

uczniów, nie później jednak niż do 30 września roku 

poprzedzającego rok udzielenia dotacji”. Czyli mówimy 

o zapisach ustawowych, a więc nie jest to zła wola 

miasta. 

 

Pani Małgorzata Szotyńska – dyrektor Przedszkola Nr 
25 w Gdańsku 
Nie wspomniałam o tym nawet. 

 

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Chciałbym powiedzieć jedno, jeśli chodzi o środki 

budżetowe – one są zabezpieczone na rok 2005. Nie 

jestem w stanie, w chwili obecnej powiedzieć, bo 

przecież mówiąc o Ustawie, o finansach operujemy 

rokiem budżetowym 2005. My już operujemy rokiem 2006. 

Powiem również, że nie jest pani pierwszym 

przedszkolem które ulega prywatyzacji przy tych 

założeniach o jakich mówimy. Wcześniej zostały 

sprywatyzowane 2 przedszkola na Morenie. Osobiście 

pomogłem w przechodzeniu przez te formalności. 

Przypomnę, że każda z pań otrzymuje 6 miesięczne 

odprawy po likwidacji placówki, nawet co niektórzy 9 

miesięczne. W związku z powyższym, kiedy zaczynamy 

rozmawiać o pieniądzach i o tych brakujących 4 

miesiącach i tak naprawdę o firmie, która będzie 



firmą niepubliczną – bo mówimy już w tym momencie o 

firmie, nie o placówce a o firmie – to w tym momencie 

trzeba sobie zadać pytanie, jak zdobyć pieniądze na 

te 4 miesiące zgodnie z prawem.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Zaraz powiem jak. 

 

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Do przedszkola dorzucamy z budżetu na odprawy, cała 

procedura likwidacyjna musi być wszczęta czyli 

opłacona i zabezpieczona.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Miasto deklarowało wcześniej, ze zrobi wszystko aby 

umożliwić rozpoczęcie takiej działalności. Dzieje 

się, że miasto nie do końca się wywiązuje. 

 

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Mówiłem o problemie 4 mies…pani ma specyficzną 

sytuację.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Widzę, ze wyjściem byłoby przesunięcie likwidacji. 

 

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Nie jest to nasz obiekt – ale dyrektor Bautenbach 

obiecał że tam będzie nadal przedszkole. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Proponuję zwrócić się z wnioskiem do prezydenta aby 

przedstawił komisji w ciągu 14 dni rozwiązanie 

poprzez możliwość dofinansowania przez te 4 mies. 

Czy możemy to przegłosować, czy ktoś ma inną 

propozycję>? 

 

 

 

 

 

 



USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa zwraca się do Pana Prezydenta o 
przedstawienie możliwości rozwiązania problemu, 
poprzez dofinansowanie. 
 
Powyższe przyjęto 5 głosami za, przy 1 wstrzymującym 

się. 

 
  
Treść Wniosku Nr 37-03/11/01/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

  

 

PUNKT – 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku 
– druk nr 1248.  
 
 

Pani Iwona Bierut – wicedyrektor Wydziału Skarbu UM w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

 

DYSKUSJA 
 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Uważam, ze w tym miejscu, w centrum miasta nie 

powinno się budować tbs-ów, budynków socjalnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Ja też tak uważam. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Jaki jest koszt 1 m2? 

 



Pani Iwona Bierut – wicedyrektor Wydziału Skarbu UM w 
Gdańsku 
Na dziś koszt 1 m2 to 2 400 zł- tego nie można 

przekroczyć – mówimy o Panieńskiej3A. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Nie było chętnych na te działki w przetargu? 

 

Pani Iwona Bierut – wicedyrektor Wydziału Skarbu UM w 
Gdańsku 
Nie na wszystkie działki są chętni. Deweloperów 

chętnych nie było. 

  

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Proponowałabym aby skierować wniosek, że opiniujemy 

pozytywnie pod warunkiem, że TBS zaciągnie kredyt i 

mieszkania zostaną sprzedane na wolnym rynku, celem 

uzyskania środków na wybudowanie mieszkań na wynajem. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Tak, też jestem za tym – ale może jakoś inaczej to 

sformułujemy. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Albo może: komisja prosi o zwrócenie uwagi, ze 

zbudowany budynek powinien być zbudowany system 

deweloperskim – a dochody powinni zasilić zadania 

własne spółki. 

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Może opiniujmy druk a wniosek skierujemy osobno. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Proszę, proponuję ten wniosek przegłosować – kto jest 

za, kto przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 

Głosowano następująco: 2 głosy za, 2 przeciwne i 2 

wstrzymujące się. Wniosek nie uzyskał poparcia. 

 

 

 

 

 



USTALENIA KOMISJI: 

  

 Komisja Budżetowa rady Miasta Gdańska 4 głosami za, 
przy 2 przeciwnych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 37-03/338/40/2005  stanowi załącznik 

do 

PUNKT – 4 
  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 
finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na rok 2005 – druk nr 
1265A. 
  

Pan Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji UM w 
Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 6 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  
  

Treść Opinii Nr 37-03/339/41/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 5 
  

  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie rachunku dochodów własnych jednostki 
budżetowej Gdański Zespół Żłobków – druk nr 1258.  
 

  



Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 5 głosami za, 

przy 1 wstrzymującym się zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały.  

  
Treść Opinii Nr 37-03/340/42/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 

PUNKT – 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie rachunku dochodów własnych jednostki 
budżetowej Ośrodek Terapii Dzieci i Młodzieży z 
Rodzin Alkoholowych Publiczny Zakład Opieki 
Zdrowotnej – druk nr 1256.  
 

  

Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 6 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  
  



Treść Opinii Nr 37-03/341/43/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 7 
 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego I-szej kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla placówek 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk – 
druk nr 1270.  
  

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 6 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  
  
Treść Opinii Nr 37-03/343/45/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 8 
 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych 
wpływających na wysokość dodatku mieszkaniowego – 
druk nr 1208.  
 

  

 Punkt zdjęty z porządku posiedzenia. 

  

  
 

 



PUNKT – 9 
  

  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie określenia źródeł dochodów własnych i 
wydatków nimi finansowanych ze wskazaniem jednostek 
budżetowych (szkół i placówek oświatowych), które 
prowadzić będą rachunek dochodów własnych – druk nr 
1267.  
 

  

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska 

 

 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Jak będą te przychody traktowane? 

 

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydziału Edukacji 
i Sportu UM w Gdańsku 
To są środki, które wpłyną do żywienia. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

  

 Komisja Budżetowa rady Miasta Gdańska 6 głosami 

pozytywnie zaopiniowała p[przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 37-03/343/45/2005stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

PUNKT – 10 
  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 
Miasta Gdańska na lata 2005-2009 – druk nr 1244. 
  

Krzysztof Rudziński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 



 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 5 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  

 
Treść Opinii Nr 37-03/335/37/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 11 
 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia ,maksymalnej kwoty pożyczki 
udzielonej w 2005 roku dla Polskiej Akademii Nauk 
oraz wyrażenia woli udzielenia pożyczki – druk nr 
1271.  
 

Pan Krzysztof Szczepaniak – dyrektor Wydziału 
Polityki Gospodarczej UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 5 głosami za, 

przy 1 wstrzymującym się zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały.  
  
Treść Opinii Nr 37-03/344/46/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 

 



PUNKT – 12 
 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia maksymalnej kwoty pożyczki 
udzielonej w roku budżetowym 2005 – druk nr 1246.  
  

Pan Janusz Sarnacki – przedstawiciel Wydziału 
Architektury i Ochrony Zabytków UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 5 głosami za, 

przy 1 wstrzymującym się zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały.  

 

  
Treść Opinii Nr 37-03/345/47/2005stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

PUNKT – 13 
 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w I-szej kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Zarządu Dróg 
i Zieleni – jednostki budżetowej w Gdańsku – druk nr 
1260. 
  

Pan Romuald Nietupski – dyrektor Zarządu Dróg i 
Zieleni w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 



  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 4 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  
Treść Opinii Nr 37-03/333/35/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 14 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych przy 
Zarządzie Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostka 
budżetowa  – druk nr 1269.  
 
Pan Romuald Nietupski – dyrektor Zarządu Dróg i 
Zieleni w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 4 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  
  

Treść Opinii Nr 37-03/334/36/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 15 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zmian w załączniku do Uchwały Rady Miasta 
gdańska Nr XXIII/689/04 z dnia 29 kwietnia 2004 r. o 
przyjęciu Programu Rewitalizacji Obszarów 
Zdegradowanych w Gdańsku – Lokalnego Programu 
Rewitalizacji – druk nr 1266.  
  

Pan Grzegorz Sulikowski – Biuro Rozwoju Gdąńska 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 



 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 6 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  
   
Treść Opinii Nr 37-03/346/48/2005stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

PUNKT – 16 
 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/1144/05 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 17 lutego 2005 r. w sprawie określenia 
zadań, na które przeznaczone będą środki z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2005 roku. – druk nr 1274.  
 

Pani Magdalena Marszałkowska – zastępca dyrektora 
MOPS w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta gdańska. 

 

Ponieważ nie było dyskusji, przewodniczący przystąpił 

do głosowania. 

  
  

USTALENIA KOMISJI: 

  
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska jednogłośnie, 5 

głosami za zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  

 
Treść Opinii Nr 37-03/347/49/2005stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

 

 



PUNKT – 17 
 Gdańska Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna 
spółka z o.o. – remonty. 
  

Pan Jacek Skarbek – dyrektor GIWK 
Przedstawił informację NT. remontów. 

(w załączeniu do protokołu) 

  
 

PUNKT – 18  
  
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  
  

• Pismo radnego Eugeniusza Głogowskiego do 
prezydenta Gdańska. 

 
Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Sądzę, że pan radny sam przekaże nam sprawę z jaką 

zwrócił się do prezydenta. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Skierowałem pismo do prezydenta, wydaje mi się że nie 

takie przepisy wykonawcze powinny być w mieście. 

Prezydent mi jeszcze nie odpowiedział. Czekam na 

odpowiedź. Komisję chciałem tylko poinformować. Mam 

propozycję, gdyby komisja uznała że należy się nad 

tym przychylić – to zaprosić może przedstawiciela 

prezydenta i poprosić o wyjaśnienia. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Uważam, że nigdy dość. Zwrócimy się do prezydenta  o 

zajęcie stanowiska w tej sprawie. 

 
USTALENIA KOMISJI: 

 

Pismo do prezydenta o ustosunkowanie się do pisma 

radnego E. Głogowskiego. 

Przegłosowano 5 głosami za. 

 
 

• Wspólnota „Pod Kolumnami” 
 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 



Proponuje przekazać sprawę do Komisji Rewizyjnej. 

Kto z państwa jest za, kto przeciw, kto się 

wstrzymał? 

  

 USTALENIA KOMISJI: 

 
Przekazano sprawę Komisji rewizyjnej. 

Przegłosowano 5 głosami za. 

 

  

  

Przewodniczący podziękował zebranym za przybycie i 

zaprosił na następne posiedzenie komisji.  

  

     Przewodniczący  
            Komisji Budżetowej 

       

 Wiesław Kamiński 
  

  

Protokołowała 

Arleta Żuk 
  

  

  


